
 

25 Οκτωβρίου 2022 

 

Αγαπητοί πρόεδροι, 

Όπως όλοι γνωρίζετε πριν δύο μέρες εκλέχθηκε το νέο 
δεκαπενταμελές συμβούλιο του σχολείου μας με αυτή την 
ευκαιρία συζητώντας όλα τα μέλη προτείνουμε ,εφόσον 
συμφωνείτε και οι ίδιοι, να πραγματοποιήσετε την μηνιαία σας 
γενική συνέλευση και να μας ενημερώσετε για τα πιθανότατα 
προβλήματα ή ενοχλήσεις που μπορεί να υπάρχουν ώστε να τα 
μελετήσουμε στο συμβούλιο και να βρούμε όσο το δυνατότερο 
καλύτερες λύσεις. Εάν βέβαια την έχετε εξαντλήσει μπορείτε 
μεταξύ σας να συζητήσετε και να μας ενημερώσετε. 

Μέσω του δεκαπενταμελούς συμβουλίου αποφασίστηκε για την 
καλύτερη επικοινωνία των πενταμελών και του δεκαπενταμελούς 
να υπάρχουν οι << διαμεσολαβητές>> όπου θα σας ενημερώνουν 
για οποιαδήποτε απόφαση που αφορούν το σχολείο αλλά και το 
κάθε τμήμα , δεν σημαίνει όμως ότι ο πρόεδρος ή το υπόλοιπο 
συμβούλιο θα είναι αμέτοχο για αυτό τον λόγο θα κάνουμε ότι 
καλύτερο μπορούμε και ότι περνάει από το χέρι μας για μια 
σχολική χρονιά γεμάτη αξέχαστες στιγμές. 

 

                                                            Με εκτίμηση  

                                                              Το δεκαπενταμελές συμβούλιο  

 


